arthday





Celebrate your student's birthday by joining the THISDL Library Birthday Book Club! Please buy a new book (in English) to donate to the library and have your student bring it to the library. Please turn in this paper with the book.



The librarians will get it ready for checkout and will take your child's photo with the book. This photo will go inside the book and on the Birthday Book Wall in the library. I will send a copy of this photo to the email you have provided below.



Your student can be the first person to check out their birthday book! Please bring it back within two weeks so other students can enjoy their birthday book for years to come.



Note: Birthday books can be submitted at any time during the year. Students with summer birthdays are encouraged to submit their birthday book on their half-birthday.

	Student name:
	Class:
	Birthday:
	Parent Email:
	Parent Signature:





在稻香湖学校图书馆





加入图书馆生日读书俱乐部来庆祝您学生的生日! 请购买一本新书(英文)捐赠给图书馆,并让您的学生将其带到图书馆。请把这张纸和书一起上交。



图书管理员将准备好书籍以供结账,并为您的孩子拍下这本书的照片。 这张照片将放在书里和图书馆的生日书墙上。 我会将这张照片的副本发送到您在下面提供的电子邮件地址。



您的学生可能是第一个查看生日书的人! 请在两周内将其带回,以便其他学生可以在未来几年内享用他们的生日书。



注意:生日书籍可以在一年中的任何时间提交。我们鼓励夏季生日的学生在半生日时提交生日簿。

1

学生姓名:	
班级:	
生日:	
家长电子邮件:	
家长签名:	